

ဂလ္လာတိသြဝါဒစာ

1 တမန်တော်တစ်ပါးဖြစ်သော ငါပေါလုထံမှ နှုတ်ဆက်ပါ၏။ ငါသည် တမန်တော်တစ်ပါး ဖြစ်ခြင်းငှါ လူအားဖြင့် ရွေးကောက်၍ ခန့်ထားခြင်းခံသည်မဟုတ်။ ငါသည် လူတို့ထံမှ စေလွှတ်သောသူမဟုတ်။ ငါ့အား တမန်တော်တစ်ပါးအရာ၌ ခန့်ထားသောသူမှာ ယေရှုခရစ်နှင့် ခမည်းတော်ဘုရားသခင် ဖြစ်တော်မူ၏။ ထိုဘုရားသခင်သည် ယေရှုကို သေခြင်းမှထမြောက်စေတော်မူသောသူဖြစ်၏။

² ငါနှင့်အတူရှိသောခရစ်တော်၌ ညီအစ်ကိုများ အားလုံးတို့ကလည်း ဂလ္လာတိပြည်၌ ရှိသော အသင်းတော်များကို နှုတ်ဆက်ကြ၏။

³ ငါတို့၏အဘဘုရားသခင်နှင့် သခင်ယေရှုခရစ်သည် သင်တို့အား ကျေးဇူးတော်နှင့် ငြိမ်သက်ခြင်းကို ပေးတော်မူပါမည်အကြောင်း ငါဆုတောင်း၏။⁴ ယေရှုသည် ငါတို့အပြစ်အတွက် ကိုယ်ကိုကိုယ် အပ်ပေးတော်မူ၏။ ငါတို့နေထိုင်သောဤဆိုးညစ်သည့်လောကမှ ငါတို့ကိုလွတ်မြောက်ရန် ယေရှုသည် ဤအရာကို ပြတော်မူ၏။ ဤအရာသည် ဘုရားသခင်၏အလိုဖြစ်တော်မူ၏။⁵ ဘုရားသခင်သည် ထာဝရအစဉ်မပြတ်ဘုန်းကြီးတော်မူပါစေသော။ အာမင်။

ဝေဝေလိတရားတပါးတည်းသာရှိ၏

⁶ များမကြာမီက ဘုရားသခင်သည် မိမိနောက်တော်သို့ လိုက်ရန်သင်တို့ကို ခေါ်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် သင်တို့ကို ခရစ်တော်အားဖြင့်လာသော မိမိကျေးဇူးတော်အားဖြင့် ခေါ်တော်မူ၏။ သို့သော်လည်း၊ ယခုတွင် သင်တို့ကို ငါအံ့သြခြင်းရှိ၏။ သင်တို့သည် အဝေးသို့ သွား၍ အခြားသောဝေဝေလိတရားကို ခံယူ

ကြပြီ။⁷ ထိုဝေဝေလိတရားသည် စစ်မှန်သော ဝေဝေလိတရားမဟုတ်။ သို့သော်လည်း၊ အချို့သောသူတို့သည် သင်တို့ကို မှားယွင်းစွာ ရှုပ်ထွေးစေကြ၏။ ထိုသူတို့သည် ခရစ်တော်၏ဝေဝေလိတရားတော်ကို မှောက်လှန်ပြောင်းလဲလိုကြ၏။⁸ ငါတို့သည် စစ်မှန်သောဝေဝေလိတရားတော်ကို ဟောပြောကြ၏။ ထို့ကြောင့် ငါတို့ကိုယ်တိုင်သော်၎င်း၊ သို့မဟုတ်ကောင်းကင်မှလာသောတမန်တော်တစ်ပါးသော်၎င်း၊ တခြားသောဝေဝေလိတရားကို ဟောပြောလျှင်၊ ထိုသူသည် အပြစ်စီရင်ခြင်းကိုခံရမည်။⁹ ငါသည် ဤအရာကို ပြောခဲ့ပြီ။ ယခုတစ်ဖန် ငါပြောမည်။ သင်တို့သည် စစ်မှန်သောဝေဝေလိတရားကို ခံယူပြီးဖြစ်၏။ တစ်စုံတစ်ယောက်သည် သင်တို့အား ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်ရန်အခြားသောလမ်းကို ဟောပြောလျှင်၊ ထိုသူသည် အပြစ်စီရင်ခြင်းကိုခံရမည်။

¹⁰ ယခုတွင် လူတို့သည် ငါ့ကို လက်ခံလာရန် ငါသည် ကြိုးစား၍ လုပ်ဆောင်နေသည်ဟု သင်တို့သည် ထင်မှတ်ကြသလော။ ထိုသို့မဟုတ်ပါ။ ငါသည် ဘုရားသခင်ကိုသာ ကျေနပ်နှစ်သက်စေခြင်းငှါ ကြိုးစားလျက်နေ၏။ ငါသည် လူတို့ကို ကျေနပ်နှစ်သက်စေခြင်းငှါ ကြိုးစားနေပါသလော။ ငါသည် လူတို့ကို ကျေနပ်နှစ်သက်စေခြင်းငှါ ကြိုးစားလျှင် ခရစ်တော်၏ အစေခံကျွန် မဟုတ်တော့ပါ။

ပေါလု၏တန်ခိုးအာဏာသည် ဘုရားသခင်ထံတော်မှ ဖြစ်၏

¹¹ ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ ငါသည် သင်တို့အား ဟောပြောသောဝေဝေလိတရားသည်

လူအားဖြင့် မဟုတ်သည်ကို သင်တို့သိစေခြင်း
ငှါ ငါအလိုရှိ၏။¹² ငါသည် ဝေဒနာတရားကို
လူတို့ထံမှ ခံရသည်မဟုတ်။ ငါဟောပြော
သော ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းကို
အဘယ်သူမျှ သွန်သင်ပေးခြင်းမရှိ။ ယေရှုခရစ်
ကိုယ်တိုင်သည် ဤတရားကို ငါ့အား ဖျာဒိတ်
တော်အားဖြင့် ပေးတော်မူ၏။

¹³ လွန်လေပြီးသော ငါ့အသက်တာကို သင်
တို့ကြားရပြီး ဖြစ်၏။ ငါသည် ယုဒဘာသာ၌
နေ၏။ ငါသည် ဘုရားသခင်၏အသင်းတော်ကို
အလွန်အကျွံ ညှဉ်းဆဲနိပ်စက်၏။ ငါသည် အ
သင်းတော်ကို ဖျက်ဆီးခြင်းငှါ ကြိုးစား၏။¹⁴ ငါ
သည် ယုဒဘာသာ၌ ငါ့ရွယ်တူချင်း ယုဒအ
များစုတို့ထက်သာလွန်စွာ ကျင့်ကြံပြုမူ၏။ ငါ
သည် နည်းဥပဒေဟောင်းနှင့် ငါတို့ဘိုးဘေးတို့
၏ထုံးတမ်းစဉ်လာများကို အခြားသောသူထက်
ပို၍ လိုက်နာရန် ခက်ခဲစွာကြိုးစား၏။

¹⁵ သို့သော်လည်း၊ ငါသည် မမေ့ဖွားမီက
ပင်၊ ဘုရားသခင်သည် ငါ့အတွက် အထူးအကြံ
အစည်ရှိတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် ငါ့ကို
ကျေးဇူးတော်အားဖြင့် ခေါ်သောအခါ၊ ထိုအရာ
သည် ဘုရားသခင်ကို နှစ်သက်စေတော်မူ၏။

¹⁶ ဘုရားသခင်သည် ငါ့အား မိမိသားတော်၏
ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းအကြောင်း
ကို တပါးအမျိုးသားတို့ဆီသို့ ဟောပြောရန် အ
လိုတော်ရှိ၏။ ထိုကြောင့် ဘုရားသခင်သည်
မိမိသားတော်ကို ငါ့အား ထင်ရှားစွာပြတော်မူ
၏။ ဘုရားသခင်သည် ငါ့ကို ခေါ်တော်မူသော
အခါ ငါသည် အဘယ်သူထံမှအကြံဉာဏ် သို့မ
ဟုတ် အကူအညီကိုမခံယူ။¹⁷ ငါသည် တမန်
တော်များနှင့်တွေ့ရန် ယေရှုလင်မြို့သို့မသွား။
ငါသည် တမန်တော်မဖြစ်မီ ထိုသူတို့သည် တမန်
တော်များဖြစ်ကြ၏။ သို့သော်လည်း၊ စောင့်
ဆိုင်းခြင်းမရှိဘဲ၊ ငါသည် အာရပ်ပြည်သို့ သွား
၍၊ နောက်မှ ဒမာသက်မြို့သို့ ပြန်သွား၏။

¹⁸ ထိုနေ့က သုံးနှစ်လွန်ပြီးမှ ငါသည်
ပေတရုအား တွေ့ရန်အလိုရှိသဖြင့် ယေရှုလင်
မြို့သို့သွား၍ သူနှင့်အတူ တစ်ဆယ်ငါးရက်နေ

၏။¹⁹ ငါသည် သခင်ယေရှု၏ညီတော်ယာကုပ်
မှတစ်ပါးအခြားသောတမန်တော်တို့ကို မတွေ့
မမြင်။²⁰ ငါရေးသော ဤအရာများတို့သည်
မုသာစကားမပါသည်ကို ဘုရားသခင်သိတော်
မူ၏။²¹ ထိုနေ့က ငါသည် ရှုရိပြည်နှင့် ကိလိကီ
ပြည်သို့သွား၏။

²² ယုဒပြည်၌ ရှိသောခရစ်တော်၏အသင်း
တော်များတို့သည် ငါ့ကို တစ်ကြိမ်တစ်ခါမျှမ
တွေ့ကြရသေး။²³ “ဤသူသည် ငါတို့ကို ညှဉ်းဆဲ
သောသူဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း ယခုတွင် သူ
သည် တစ်ချိန်က ဖျက်ဆီးခြင်းငှါကြိုးစားသော
ထိုယုံကြည်ခြင်းတရားအကြောင်းကို လူတို့အား
ဟောပြောလျက်နေသည်” ဟူသော ငါ၏အ
ကြောင်းကိုသာ သူတို့သည် ကြားကြရ၏။²⁴ ဤ
ယုံကြည်သူတို့သည် ငါ့အကြောင်းကြောင့်
ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်းကြ၏။

**အခြားသော တမန်တော်တို့သည်
ပေါလုကို လက်ခံကြ၏**

2 ထိုနေ့က တစ်ဆယ်လေးနှစ်လွန်ပြီးမှ ငါ
သည် တိတုကိုခေါ်၍ ဗာနဗနှင့်အတူ
ယေရှုလင်မြို့သို့ တစ်ဖန်သွား၏။² ငါသည်
သွားရမည့်အကြောင်း ဘုရားသခင်သည် ငါ့
အား ထင်ရှားစေသောကြောင့် ငါသွား၏။
ယုံကြည်သူတို့ကို ဦးဆောင်သောသူများထံသို့
ငါသွား၏။ ငါတို့သည် တစ်ကိုယ်တည်း ရှိသော
အခါယုဒလူမဟုတ်သော အခြားသော လူမျိုး
တို့အား ငါဟောပြောသောဝေဒနာတရားကို
ထိုသူတို့အား ငါပြော၏။ ငါဆောင်ရွက်ပြီး
သောအမှုနှင့် ယခုဆောင်ရွက်လျက်နေသော
အမှုတို့သည် အချည်းနှီးမဖြစ်စေခြင်းငှါ ငါသေ
ချာစေလို၏။³⁻⁴ တိတုသည် ငါနှင့်အတူရှိ၏။
တိတုသည် ဟောလသလူမျိုးဖြစ်၏။ သို့သော်
လည်း၊ ဤခေါင်းဆောင်တို့သည် တိတုအား
အရေဖျားလှီးခြင်းကိုခံရန် အတင်းအဓမ္မပြု
ကြ။ ငါတို့သည် ဤပြဿနာများအကြောင်း
ကို ဆွေးနွေးခြင်းငှါ အလိုရှိ၏။ အကြောင်းမူ
ကား၊ မှားယွင်းသောယုံကြည်သူ အချို့တို့သည်

ငါတို့အထံသို့လျှို့ဝှက်စွာ ဝင်လာကြ၏။ ငါတို့ကို ပညတ်တရား၏ကျွန်ုပ်ဖြစ်စေခြင်းငှါ သူတို့သည် သူလျှို့များကဲ့သို့ ခရစ်တော်ယေရှု၌ ငါတို့၏လွတ်မြောက်ခြင်းကို ဖော်ထုတ်ရန် ဝင်လာကြ၏။⁵ သို့သော်လည်း၊ ငါတို့သည် ထိုမှားယွင်းသောယုံကြည်သူ အချို့တို့အလိုရှိသော အဘယ်အရာကိုမျှ သဘောမတူညီကြ။ ဧဝံဂေလိသမ္မာတရားကို သင်တို့အတွက်ဆက်လက်၍ တည်ရှိရန် ငါတို့အလိုရှိကြ၏။

⁶အရေးပါသည်ဟု ထင်ရသောထိုသူတို့သည်လည်း ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကို မပြောင်းလဲစေကြ။ (သူတို့သည် “အရေးပါသောသူ” ဖြစ်သည် မဖြစ်သည်ကို ငါ့အတွက် အကြောင်းမဟုတ်)။⁷ သို့သော်လည်း၊ ဘုရားသခင်သည် ပေတရုကဲ့သို့ ထူးခြားသောအမှုကို ငါ့အား ပေးတော်မူသည်ကို ဤခေါင်းဆောင်များတို့သည် မြင်ကြပြီ။ ဘုရားသခင်သည် ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းကို ယုဒလူမျိုးတို့အား ဟောပြောရန် ပေတရုကို အပ်ပေးတော်မူ၏။ ထိုနည်းတူ၊ ဘုရားသခင်သည် ယုဒလူမဟုတ်သော အခြားသောလူမျိုး တို့အား ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းကို ဟောပြောရန် ငါ့အား ခန့်ထားတော်မူ၏။⁸ ဘုရားသခင်သည် ပေတရုအား ယုဒလူတို့ထံသို့ တမန်တော်တစ်ပါးကဲ့သို့အမှုကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် တန်ခိုးကို ပေတရုအား ပေးတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် ငါကိုလည်း တမန်တော်တစ်ပါးကဲ့သို့ အမှုကို ဆောင်ရွက်နိုင်သောတန်ခိုးကို ပေးတော်မူ၏။ သို့သော်လည်း၊ ငါသည် ယုဒလူမဟုတ်သောအခြားသောလူမျိုးတို့အတွက် တမန်တော်တစ်ပါးဖြစ်၏။⁹ ယာကုပ်၊ ပေတရု၊ ယောဟန်တို့ကို ခေါင်းဆောင်များအဖြစ်သတ်မှတ်၏။ ဘုရားသခင်သည် ဤထူးခြားသောကျေးဇူးတော်ကို ငါ့အား ပေးတော်မူသည်ကို သူတို့မြင်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် သူတို့သည် ဗာနုဗနှင့်ငါ့အား လက်ခံကြ၏။ ပေတရု၊ ယာကုပ်နှင့် ယောဟန်တို့ကလည်း “ပေါလုနှင့် ဗာနုဗတို့၊ သင်တို့သည် ယုဒလူမျိုးမဟုတ်သောအခြား

သောလူမျိုးတို့ဆီသို့ သွားကြရန် ငါတို့သဘောတူညီကြ၏။ ငါတို့သည် ယုဒလူမျိုးတို့ဆီသို့ သွားကြရမည်” ဟုပြောဆိုကြ၏။¹⁰ ဆင်းရဲသောသူတို့ကို အောက်မေ့စေခြင်းငှါ အလိုတစ်ခုတည်းကိုသာ သူတို့သည် ငါတို့အား တောင်းဆိုကြ၏။ ထိုအရာမှာ အမှန်ပင်ပြုရန် အလိုရှိသောအရာတစ်ခုဖြစ်၏။

ပေတရုများကြောင်းကို ပေါလုကဖော်ပြခြင်း

¹¹ပေတရုသည် အန္တီအုတ်မြို့သို့ ရောက်သောအခါ သူ၌အပြစ်တင်စရာအခွင့်ရှိသောကြောင့် သူ့ကိုယ်တိုင်ကို ငါငြင်း၍ဆီးတားရ၏။¹² အဘယ်သို့ ဖြစ်ပျက်သနည်းဆိုသော်၊ ပေတရုသည် အန္တီအုတ်မြို့သို့ ပထမအကြိမ် ရောက်လာသောအခါ၊ သူသည် ယုဒလူမျိုးမဟုတ်သော အခြားခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်လူမျိုးတို့နှင့်အတူစား၏။ သို့သော်လည်း၊ ယာကုပ်ထံမှအချို့သောယုဒလူမျိုးခရစ်ယာန်တို့ရောက်လာသောအခါ ပေတရုသည် တပါးအမျိုးသားခရစ်ယာန်တို့နှင့်အတူ စားသောက်ခြင်းကို ရပ်တန့်၍ သူတို့ထံမှ ကိုယ်ကိုယ်ချီလျက်ရှိ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်ယုဒလူတို့ကို ကြောက်ရွံ့သောကြောင့် ဖြစ်၏။¹³ ထို့ကြောင့် ပေတရုသည် သူ့ကောင်းယောင်ဆောင်သောသူဖြစ်၏။ အခြားသောခရစ်ယာန်ဘာသာဝင် ယုဒလူတို့သည်လည်း ပေတရုနှင့်အတူ ပူးပေါင်းကြ၏။ ထို့ကြောင့် သူတို့သည်လည်း သူ့ကောင်းယောင်ဆောင်သောသူများဖြစ်ကြ၏။ ဤခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်ယုဒလူတို့သည် ဗာနုဗကိုလည်း လွှမ်းမိုး၍ သူ့ကောင်းယောင်ဆောင်သောသူ ဖြစ်စေ၏။¹⁴ ဤခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်ယုဒလူတို့သည် အဘယ်အရာပြုသည်ကို ငါမြင်၏။ သူတို့သည် ဧဝံဂေလိတရားနောက်သို့ မလိုက်ကြ။ ထို့ကြောင့် အခြားသောခရစ်ယာန်ဘာသာဝင် ယုဒလူအပေါင်းတို့ရှေ့မှာ ပေတရုအား ငါဆိုသည်မှာ၊ “ပေတရု၊ သင်သည် ယုဒလူမျိုးတစ်ယောက်ဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း၊ သင်သည် ယုဒလူမျိုး

တစ်ယောက်ကဲ့သို့ အသက်မရှင်။ သင်သည် ယုဒလူမျိုးမဟုတ်သော အခြားသောလူမျိုးကဲ့သို့အသက်ရှင်၏။ ထို့ကြောင့် သင်သည် ယုဒလူမျိုးမဟုတ်သော အခြားသောလူမျိုးတို့အား ယုဒလူမျိုးကဲ့သို့ အသက်ရှင်ခြင်းငှါ အဘယ်ကြောင့်အနိုင်ထက်ပြုသနည်း” ဟူ၍ဖြစ်၏။

¹⁵ ငါတို့ယုဒလူမျိုးတို့သည် အပြစ်သားဖြစ်သော တပါးအမျိုးသားတို့ကဲ့သို့ မွေးဖွားကြသည်မဟုတ်။ ¹⁶ ပညတ်တရားကိုလိုက်လျှောက်ခြင်းအားဖြင့် အဘယ်သူမျှ ဖြောင့်မတ်ရာမရောက်နိုင်သည်ကို ငါတို့သိကြ၏။ ယေရှုခရစ်ကို ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့်သာ လူတစ်ယောက်သည် ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်နိုင်၏။ ထို့ကြောင့် ငါတို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို ခရစ်တော်ယေရှု၌ ငါတို့ထားကြ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ငါတို့သည် ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်ခြင်းငှါ အလိုရှိကြ၏။ ငါတို့သည် ခရစ်တော်၌ ငါတို့၏ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်ကြ၏။ ငါတို့သည် ပညတ်တရားနောက်သို့လိုက်သောအားဖြင့်မဟုတ်။ ယုဒလူမျိုးတို့၏ ပညတ်တရားကို လိုက်လျှောက်ခြင်းအားဖြင့် အဘယ်သူမျှ ဖြောင့်မတ်ခြင်းသို့ မရောက်နိုင်။

¹⁷ ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ခြင်းငှါ ငါတို့ယုဒလူမျိုးတို့သည် ခရစ်တော်ထံသို့ချဉ်းကပ်လာကြ၏။ ထို့ကြောင့် ငါတို့သည်လည်း အပြစ်ရှိသောသူများဖြစ်ကြသည်မှာ ထင်ရှားလျက်ရှိ၏။ ထိုသို့ဆိုသော် ခရစ်တော်သည် ငါတို့အား အပြစ်ရှိသူများဖြစ်စေပါသလော။ ¹⁸ ထိုသို့မဖြစ်စေပါ။ သို့သော်လည်း ငါစွန့်လွှတ်သောပညတ်တရားတော်ကို တစ်ဖန်ပြန်၍ သွန်သင်ခြင်းကို အစပြုလျှင် ငါသည် အမှန်စင်စစ် မှားယွင်းလျက်ရှိ၏။

¹⁹ ငါသည် ငါ့ကို သေစေသောပညတ်တရား၌ အသက်ရှင်ခြင်းမှ စွန့်လွှတ်ရပ်တန့်၏။ ငါသည် ဘုရားသခင်အတွက် အသက်ရှင်နိုင်မည်အကြောင်း ပညတ်တရား၌ သေလျက်ရှိ၏။ ငါသည် ခရစ်တော်နှင့်အတူ လက်ဝါးကားတိုင်မှာ အသေခံပြီ။ ²⁰ ထို့ကြောင့် ယခုတွင် ငါ၌ရှင်

သောအသက်သည် အမှန်စင်စစ် ငါမဟုတ်။ ထိုသို့ဆိုသော်ခရစ်တော်သည် ငါ့အထံ၌ အသက်ရှင်တော်မူ၏။ ငါသည် ယခုတိုင်အောင် ငါ၏ကိုယ်ခန္ဓာ၌ အသက်ရှင်သေး၏။ သို့သော်လည်း၊ ငါသည် ဘုရားသခင်၏သားတော်ကို ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် အသက်ရှင်၏။ ယေရှုသည် ငါ့ကို ချစ်တော်မူ၍ ငါ့ကို ကယ်တင်ရန် ကိုယ်ကိုယ်ပေးလှူအပ်နှံတော်မူသောသူဖြစ်၏။ ²¹ ဤဆုကျေးဇူးသည် ဘုရားသခင်ထံတော်မှလာ၏။ ဤအရာသည် ငါ့အတွက် အလွန်အရေးကြီးသောအရာဖြစ်၏။ အကြောင်းမူကား၊ ပညတ်တရားသည် ငါတို့အား ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်စေနိုင်လျှင်၊ ခရစ်တော်သည် အသေခံတော်မူလိမ့်မည်မဟုတ်။

ဘုရားသခင်၏ကောင်းချီးမင်္ဂလာသည် ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့်လာ၏

3 ယေရှုခရစ်သည် လက်ဝါးကားတိုင်ပေါ်တွင် အသေခံတော်မူသည့် အကြောင်းကို ဂလာတီမြို့၌ရှိသော သင်တို့အား အလွန်ရှင်းလင်းစွာ ဟောပြောတော်မူပြီ။ သို့သော်လည်း၊ သင်တို့သည် အလွန်မိုက်မဲခြင်းရှိကြ၏။ သင်တို့သည် တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူ၏ လှည့်စားခြင်းကိုခံရကြ၏။ ² သင်တို့သည် အဘယ်သို့သောနည်းအားဖြင့်သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ကို ခံယူကြပါသနည်း။ သင်တို့သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ကို ပညတ်တရားလိုက်လျှောက်ခြင်းအားဖြင့် ခံယူကြသလော။ မခံယူပါ။ သင်တို့သည် ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းကို ကြားရကြပြီ။ ထိုအရာကို ယုံကြည်ကြသောကြောင့် ဝိညာဉ်တော်ကို ခံယူကြခြင်းဖြစ်ကြောင်းကိုသာ သင်တို့အား ငါပြောရန်အလိုရှိ၏။ ³ သင်တို့သည် ခရစ်တော်၌ သင်တို့၏အသက်တာကို ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် အစပြုကြ၏။ ယခုတွင် သင်တို့သည် ထိုအရာကို မိမိတို့၏အစွမ်းတန်ခိုးအားဖြင့် ဆက်လက်၍ ကြိုးစားနေကြပါသလော။ ထိုအရာသည် မိုက်မဲသောအရာဖြစ်၏။ ⁴ သင်တို့သည် များစွာ

သောအရာ၌ အတွေ့အကြုံရှိကြ၏။ ထိုအတွေ့အကြုံအားလုံးတို့သည် အချည်းနှီးဖြစ်ပြီးလော။ ထိုအရာတို့သည် အချည်းနှီးမဖြစ်ဟု ငါမျှော်လင့်၏။⁵ သင်တို့သည် ပညတ်တရားကို လိုက်လျှောက်ခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်သည် ဝိညာဉ်တော်ကို သင်တို့အား ပေးသလော။ ထိုသို့ပေးတော်မူခြင်းမရှိ။ သင်တို့သည် ပညတ်တရားကို လိုက်လျှောက်ခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်သည် သင်တို့အား နိမိတ်လက္ခဏာများကို ပြသလော။ ထိုသို့ပြတော်မူခြင်းမရှိ။ သင်တို့သည် ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းကို ကြားရပြီး၊ ထိုအရာကို ယုံကြည်ကြသောကြောင့် ဘုရားသခင်သည် မိမိဝိညာဉ်တော်ကို သင်တို့အား ပေးတော်မူ၍ သင်တို့အား နိမိတ်လက္ခဏာများကို ပြတော်မူခြင်းဖြစ်၏။

⁶ထိုနည်းတူ အာဗြဟံ၌လည်း ဖြစ်၏။ “အာဗြဟံသည် ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်၏။ ဘုရားသခင်သည် အာဗြဟံ၏ယုံကြည်ခြင်းကို လက်ခံတော်မူ၏။ ထိုအရာသည် အာဗြဟံအား ဘုရားသခင်၏ရှေ့တော်၌ ပြောင်မတ်တော်မူခြင်းသို့ ရောက်စေ၏။”⁷ ထို့ကြောင့် ယုံကြည်ခြင်းရှိသောသူတို့သည် အာဗြဟံ၏စစ်မှန်သော သားသမီးများဖြစ်ကြသည်ကို သိမှတ်ကြလော့။⁸ အနာဂတ်ကာလတွင် အဘယ်အရာဖြစ်ပျက်မည်အကြောင်းကို သမ္မာကျမ်းစာ၌ ရေးသားထား၏။ ဘုရားသခင်သည် ယုဒလူမျိုးမဟုတ်သော အခြားသောလူမျိုးတို့ကို ယုံကြည်ခြင်းကြောင့် မိမိရှေ့တော်၌ ပြောင်မတ်စေတော်မူသည်ဟု ရေးထား၏။ “မြေကြီးပေါ်၌ရှိသောလူမျိုးအပေါင်းတို့သည် သင်အားဖြင့်ကောင်းချီးမင်္ဂလာခံရလိမ့်မည်”^{*} ဟုဖြစ်၏။ ဤအရာမတိုင်မီ ဘုရားသခင်သည် ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းကို အာဗြဟံထံသို့ ဟောပြောတော်မူနှင့်ပြီ။⁹ အာဗြဟံသည် မိမိယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ထိုကောင်းချီးမင်္ဂလာကိုခံရ၏။ ထိုနည်းတူ ယုံကြည်သူအားလုံးတို့သည်လည်း

အာဗြဟံကဲ့သို့ ကောင်းချီးမင်္ဂလာကိုခံရကြလိမ့်မည်။¹⁰ သို့သော်လည်း၊ ပညတ်တရားကို လိုက်လျှောက်ခြင်းအားဖြင့် ကိုယ်ကိုကိုယ် ပြောင်မတ်ရန် ကြိုးစားနေသောသူတို့သည် ကျိန်ခြင်းအောက်၌ရှိကြ၏။ အကြောင်းမူကား၊ “လူတစ်ယောက်သည် ပညတ္တိကျမ်းစာ၌ ရေးထားသမျှ သောစကားတို့ကို ပြုရမည်ဟု ကျမ်းစာ၌ ရေးထား၏။ သူသည် အစဉ်အမြဲမလိုက်နာလျှင်၊ ထိုသူသည် ကျိန်ခြင်းအောက်၌ရှိ၏။”¹¹ ထို့ကြောင့် ပညတ်တရားအားဖြင့် အဘယ်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ ဘုရားသခင်ရှေ့၌ ပြောင်မတ်ရာသို့ မရောက်သည်မှာ ထင်ရှားလျက်ရှိ၏။ “ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ပြောင်မတ်ရာသို့ ရောက်သောသူသည် အသက်ရှင်လိမ့်မည်”^{*} ဟုသမ္မာကျမ်းစာ၌ မိန့်တော်မူ၏။¹² ပညတ်တရားသည် ယုံကြည်ခြင်းနှင့်စပ်ဆိုင်။ ထိုအရာသည် ကွဲပြားခြားနားသောနည်းလမ်းနှင့်စပ်ဆိုင်၏။ “ပညတ်တရားက၊ မိန့်တော်မူသောအရာကို ကျင့်သောသူသည် အသက်ရှင်လိမ့်မည်”^{*} ဟုဆို၏။¹³ ပညတ်တရားသည် ကျိန်ခြင်းကို ငါတို့အပေါ်၌ ချထား၏။ သို့သော်လည်း ခရစ်တော်သည် ထိုကျိန်ခြင်းကိုအဝေးသို့ ဖယ်ရှားတော်မူ၏။ သူသည် ငါတို့နှင့်နေရာချင်းပြောင်းလဲတော်မူ၏။ ခရစ်တော်သည် ကိုယ်ကိုကိုယ် ထိုကျိန်ခြင်းအောက်၌ ချထားတော်မူ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ကျမ်းစာ၌ရေးထားသည်မှာ၊ “လူတစ်ယောက်၏ကိုယ်ခန္ဓာသည် သစ်တိုင်ပေါ်၌ချိတ်ထားသောအခါ^{*} ထိုသူသည် ကျိန်ခြင်း၏

“အာဗြဟံ ... ရောက်စေ၏” ကမ္ဘာ 15:6
 “မြေကြီး ... ခံရလိမ့်မည်” ကမ္ဘာ: 12:3

“လူတစ်ယောက် ... အောက်၌ရှိ၏” တရား: 27:26
 “ယုံကြည်ခြင်း ... ရှင်လိမ့်မည်” ဟဗတ္တုတ် 2:4
 “ပညတ်တရားက ... အသက်ရှင်မည်” ဝတ်ပြု 18:5
 သစ်တိုင်ပေါ် ချိတ်ထားသောအခါ တရား: 21:22-23
 ၌ တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူသည် အပြစ်လုပ်မှုကြောင့် အသတ်ခံလျှင် သူ၏ကိုယ်ခန္ဓာကို အရှက်ပြသောအားဖြင့် သစ်တိုင်ပေါ်တွင် ချိတ်ဆွဲခြင်း ခံခဲ့ရသည်။ ယေရှု၏ လက်ဝါးကားတိုင်တော်သည် ထိုနည်းတူ ဖြစ်သည်ဟု ပေါလုက ဆိုလိုသည်။

အောက်၌ရှိ၏။”* ¹⁴ဘုရားသခင်၏ကောင်းကြီးမင်္ဂလာသည် လူသားအားလုံးအပေါ်သို့ ပေးအပ်နိုင်မည်အကြောင်း ဤအရာသည် ခရစ်တော်အပေါ်၌ ဖြစ်ပျက်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် ထိုကောင်းချီးမင်္ဂလာကို အာဗြဟံအား ဂတိပေးတော်မူ၏။ ထိုကောင်းချီးမင်္ဂလာသည် ခရစ်တော်ယေရှုအားဖြင့် လာ၏။ ငါတို့သည် ဂတိတော်ဖြစ်သော သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်ကို ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် လက်ခံရရှိ နိုင်မည်အကြောင်း ယေရှုသည် မိမိကိုယ်ကို အသတ်ခံရန် ဆက်ကပ်တော်မူ၏။

ပညတ်တရားနှင့် ဂတိတော်

¹⁵ညီအစ်ကို မောင်နှမတို့၊ သင်တို့အား ဥပမာတစ်ခု ငါပေးပါရစေ။ လူတစ်ယောက်သည် အခြားသောလူတစ်ယောက်နှင့် ပြုသောသဘောတူညီချက် အကြောင်းကို ဆင်ခြင်ကြလော့။ ထိုသဘောတူညီချက်ကို တရားဝင်ပြုသည့်နောက်ပိုင်း၌ အဘယ်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ ထိုသဘောတူညီချက်ကို ရုပ်သိမ်းခြင်း သို့မဟုတ် တစ်စုံတစ်ရာကို ပေါင်းထည့်ခြင်းမပြုနိုင်။ ထိုသဘောတူညီချက် ကို အဘယ်သူကမျှ မပယ်ဖျက်နိုင်။ ¹⁶ဘုရားသခင်သည် အာဗြဟံနှင့် သူ၏အမျိုးအနွယ်တို့ အား ဂတိတော်များကို ပြုတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် “သင်၏အမျိုးအနွယ်များ” ဟူ၍မပြောပါ။ (ဆိုလိုသည်မှာ လူများစွာတို့အတွက်ဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း၊ ဘုရားသခင်က “သင်၏အမျိုးအနွယ်” ဟုဆိုရာ၌ တစ်ပါးတည်းဖြစ်သော ခရစ်တော်ကိုသာ ဆိုလို၏။ ¹⁷ဤအရာသည် ငါတို့ဆိုလိုသောအရာဖြစ်၏။ အာဗြဟံအား ဘုရားသခင် ပေးတော်မူသောသဘောတူညီချက်သည် တရားဝင်ပြုတော်မူသောသဘောတူညီချက်ဖြစ်၍ ပညတ်တရားမတိုင်မှီ၌ပင် ပြုတော်မူ၏။ ပညတ်တရားသည် အနှစ်လေးရာသုံးဆယ်လွန်ပြီးနောက်မှလာ၏။ ထို့ကြောင့်

ပညတ်တရားသည် ထိုသဘောတူညီချက်နှင့် အာဗြဟံအား ဘုရားသခင်၏ဂတိတော်ကို မပယ်နိုင်။ ¹⁸ပညတ်တရားကို လိုက် လျှောက်နိုင်ခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်ဂတိပေးတော်မူသောအရာများကို ငါတို့အား ပေးနိုင်မည်လော။ ထိုသို့မပေးနိုင်ပါ။ ငါတို့သည် ပညတ်တရားကို လိုက်လျှောက်ခြင်းအားဖြင့် ထိုအရာများကို လက်ခံနိုင်မည်ဆိုလျှင်၊ ငါတို့အား ထိုအရာများကို ယူလာသည်မှာ ဘုရားသခင်၏ ဂတိတော်မဟုတ်။ သို့သော်လည်း၊ ဘုရားသခင်သည် သူ၏ဂတိတော်အားဖြင့် သူ၏ကောင်းချီးမင်္ဂလာများကို အာဗြဟံအား အခမဲ့ရက်ရောစွာပေးတော်မူ၏။

¹⁹ထို့ကြောင့် ပညတ်တရားသည် အဘယ်အတွက် ဖြစ်ပါသနည်း။ ပညတ်တရားသည် လူတို့ပြုသောမှားယွင်းသည့်အရာများကို ဖော်ထုတ်ထင်ရှားစေခြင်းငှါ ပေးတော်မူ၏။ အာဗြဟံ၏ ထူးခြားသောအမျိုးအနွယ်သည် ရောက်မလာမှီတိုင်အောင် ပညတ်တရားသည် ဆက်လက်၍ တည်ရှိမည်။ ထိုဂတိတော်သည် ထိုအမျိုးအနွယ်များအတွက် ပြုတော်မူခြင်းဖြစ်၏။ ပညတ်တရားသည် ကောင်းကင်တမန်အားဖြင့် ပေးတော်မူ၏။ ကောင်းကင်တမန်တို့သည် ပညတ်တရားကို လူတို့အား ပေးရန် မောရှေ့ကို အာမခံသူတစ်ဦးအဖြစ် အသုံးပြု၏။ ²⁰သို့သော်လည်း အာမခံသူသည် တစ်ဘက်နှင့် သာဆိုင်သည်မဟုတ်။ ဘုရားသခင်သည် တစ်ဘက်တည်းသာ ဖြစ်တော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် ပညတ်တရားသည် ဂတိတော်ရှိသည့်အတိုင်း ဘုရားသခင်ထံတော်မှ တိုက်ရိုက်မလာ။

မောရှေ့ပညတ်တရား၏ရည်ရွယ်ချက်

²¹ထိုသို့ဆိုသော် ပညတ်တရားသည်ဘုရားသခင်၏ဂတိတော်တို့နှင့် ဆန့်ကျင်သလော။ ထိုသို့မဟုတ်ပါ။ လူတို့အား အသက်ကို ပေးနိုင်သောပညတ်တရားရှိလျှင် ငါတို့သည် ပညတ်တရားကို လိုက်လျှောက်ခြင်းအားဖြင့် ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်မည်ဖြစ်၏။ ²²သို့သော်လည်း

“လူတစ်ယောက် ... အောက်၌ရှိ၏” တရား 21:22-23

ဤအရာသည် မမှန်ကန်။ အကြောင်းမူကား၊ လူအားလုံးတို့သည် အပြစ်တရား၌ ချည်နှောင် လျက်ရှိသည်ဟု သမ္မာကျမ်းစာ၌ ရေးသား ထား၏။ အဘယ်ကြောင့် ကျမ်းစာက ထိုသို့ပြု တော်မူသနည်း။ ခရစ်တော်ယေရှု ပြုတော်မူ သောဂတိတော်ကို ယုံကြည်သောသူတို့အား ခရစ်တော်ယေရှု ယုံကြည်ခြင်းအား ပေးတော် မူမည်အကြောင်းဖြစ်၏။

²³ ဤယုံကြည်ခြင်းသည် မရောက်လာမှီ ငါ တို့အားလုံးသည် ပညတ်တရားအားဖြင့်အကျဉ်း သားများကဲ့သို့ ချည်နှောင်လျက်ရှိ၏။ ဘုရား သခင်သည် ရောက်လာမည်ယုံကြည်ခြင်းတ ရားကို ငါတို့အား ပေးတော်မမူမှီတိုင်အောင် ငါတို့၌ လွတ်မြောက်ခြင်းမရှိ။ ²⁴ ထို့ကြောင့် ခရစ်တော်မရောက်လာမှီတိုင်အောင် ပညတ် တရားသည် ငါတို့၏အထိန်းဖြစ်တော်မူ၏။ ခရစ် တော်ရောက်လာပြီးနောက် ငါတို့သည် ယုံ ကြည်ခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်ရှေ့၌ ဖြောင့် မတ်ရာသို့ရောက်ကြ၏။ ²⁵ ယခုတွင် ယုံကြည် ခြင်းတရားသည် ရောက်လာပြီး၊ ငါတို့သည် ပညတ်တရား၏အထိန်းလက်မှလွတ်ကြ၏။

²⁶⁻²⁷ သင်တို့အားလုံးသည် ခရစ်တော်၌ ဗဟိုစိုက်ခံရကြ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့အားလုံး သည် ခရစ်တော်ကို ယူတင်ဝတ်ဆင်သောသူ ဖြစ်ကြ၏။ ခရစ်တော်ယေရှု၌ သင်တို့၏ယုံကြည် ခြင်းအားဖြင့် သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏သား သမီးများ ဖြစ်လာကြ၏။ ²⁸ ယခုတွင် ခရစ်တော် ၌ ယုဒလူနှင့်ဂေဟလသတို့ကြား၌ ကွဲပြားခြား နားခြင်း အလျှင်းမရှိ။ ကျွန်ုပ်တို့လူလွတ်တို့ ကြား၌လည်း ကွဲပြားခြားနားခြင်းမရှိ။ ယော ကျားတို့နှင့်မိန်းမတို့ကြား၌ ကွဲပြားခြားနားခြင်း မရှိ။ သင်တို့အားလုံးတို့သည် ခရစ်တော်ယေရှု ၌ တလုံးတဝတည်း ဖြစ်ကြ၏။ ²⁹ သင်တို့သည် ခရစ်တော်နှင့်စပ်ဆိုင်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့ သည် အာဗြဟံ၏အမျိုးအနွယ်ဖြစ်ကြ၏။ ဘုရား သခင်သည် အာဗြဟံ၌ ပြုတော်မူသောဂတိ တော်အားဖြင့် သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ ကောင်းချီးမင်္ဂလာအားလုံးတို့ကို ခံရကြ၏။

4 ငါသည် သင်တို့အား ဤအရာကို ပြောပြ လို၏။ အမေ့ခံသည် ကလေးသူငယ်အရွယ် ရှိစဉ်တွင် သူသည် အစောင့်ကျွန်တစ်ပါးနှင့် ခြား နားခြင်းမရှိ။ အမေ့ခံသည် အရာခပ်သိမ်းကိုပိုင် ဆိုင်သည်။ မပိုင်ဆိုင်သည်မှာ အရေးကြီးသည် မဟုတ်။ ² အကြောင်းမူကား၊ သူသည် သူငယ် ဘဝရှိစဉ် သူ့ကို စောင့်ရှောက်ရန် ရွေးချယ်ထား သောသူတို့၏စကားကို နားထောင်ရမည်။ သို့ သော်လည်း၊ ထိုကလေးသည် အဘစီရင်သော အချိန်ကာလရောက်သောအခါ သူသည် လွတ် မြောက်လျက်ရှိ၏။ ³ ငါတို့၌လည်း ထိုနည်းတူ ဖြစ်၏။ ငါတို့သည် တစ်ချိန်က ကလေးငယ်များ ကဲ့သို့ဖြစ်ကြ၏။ ငါတို့သည် အသုံးမရသောဤ လောကီတရား၏အုပ်စိုး ခြင်းအောက်၌ ကျွန်ခံ ရကြ၏။ ⁴ သို့သော်လည်း၊ အချိန်ကာလစေ့ သောအခါ၊ ဘုရားသခင်သည် မိမိသားတော် ကို စေလွှတ်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်၏သား တော်သည် မိန်းမဝမ်းမှ မွေးဖွားခြင်းခံတော်မူ ၏။ ဘုရားသခင်၏သားတော်သည် ပညတ် တရားအောက်၌ အသက်ရှင်တော်မူ၏။ ⁵ သူ သည် ပညတ်တရားအောက်၌ ရှိသောသူတို့ကို လွတ်မြောက်စေခြင်းငှါ ရွေးနှုတ်နိုင်မည်အ ကြောင်း ဘုရားသခင်သည် ဤအရာကိုပြု တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်၏အကြံအစည်မှာ ငါ တို့အားသူ၏သားသမီးများ အဖြစ်သို့ ပြုတော် မူရန်အလိုတော်ရှိ၏။

⁶ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏သားသမီးများ ဖြစ်ကြ၏။ ထိုအကြောင်းကြောင့် ဘုရားသခင် သည် မိမိသားတော်၏ဝိညာဉ်တော်ကို သင်တို့ စိတ်နှလုံးသားထဲသို့ စေလွှတ်တော်မူ၏။ ထို ဝိညာဉ်တော်က “အဘ၊ အိုအဘ” ဟူ၍ မြွက် ဆိုတော်မူ၏။ ⁷ ထို့ကြောင့် ယခုတွင် သင်တို့ သည် နောက်တဖန် အစေအပါကျွန်မဟုတ်။ ယခုတွင် သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏သားသမီး များ ဖြစ်ကြ၏။ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ သားသမီးများ ဖြစ်ကြသောကြောင့် သူသည် မိမိဂတိပေးသောအရာများတို့ကို သင်တို့အား ပေးတော်မူလိမ့်မည်။

ဂလာတီမြို့၌ရှိသော ခရစ်ယာန်များ အတွက် ဝေါလုဏ်ချစ်ခြင်းမေတ္တာ

⁸လွန်ခဲ့ပြီးသောအချိန်ကာလ၌ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်ကိုမသိကြ။ သင်တို့သည် အစစ်အမှန်မဟုတ်သော နတ်ဘုရားများတို့၏အစေခံကျွန်များဖြစ်ကြ၏။ ⁹သို့သော်လည်း၊ ယခုတွင် သင်တို့သည် စစ်မှန်သောဘုရားသခင်ကို သိကြ၏။ အမှန်စင်စစ် သင်တို့ကို သိတော်မူသော ဘုရားသည် စစ်မှန်သောဘုရား ဖြစ်တော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် အထက်က သင်တို့လိုက်သော အားမရှိ၊ အသုံးမဝင်သောတရား၏အုပ်စိုးခြင်း နောက်သို့ သင်တို့သည် အဘယ်ကြောင့် ပြန်လှည့်ကြသနည်း။ သင်တို့သည် တစ်ဖန် ထိုအရာများတို့၏အစေခံကျွန် များဖြစ်ကြရန် အလိုရှိကြသလော။ ¹⁰သင်တို့သည် ယခုတိုင် အောင် နေထူးနေမှတ်၊ လ၊ ရာသီ၊ နှစ်တို့အကြောင်းကို သွန်သင်သောပညတ်တရားနောက်သို့ လိုက်ကြ၏။ ¹¹ငါသည် သင်တို့အတွက် ကြောင့် စိုးရိမ်လျှက်ရှိ၏။ သင်တို့အတွက် ငါကြိုးစား၍ လုပ်ဆောင်သောအရာတို့သည် အချည်းနီး ဖြစ်သွားမည်အကြောင်း ငါကြောက်ရွံ့လျက်ရှိ၏။

¹²ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ ငါသည်လည်း သင်တို့ကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့သည်လည်း ငါကဲ့သို့ဖြစ်ကြလော့။ သင်တို့သည် အထက်က ငါ့အပေါ်၌ အလွန်ကောင်းမြတ်ကြ၏။

¹³ငါသည် သင်တို့ဆီသို့ ပထမအကြိမ် အဘယ်ကြောင့် လာသည်ကို သင်တို့သတိရကြလိမ့်မည်။ ငါသည် ဖျားနာသောကြောင့်ဖြစ်၏။ ထိုအရာမှာ ငါသည် သင်တို့အား ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းကို ဟောပြောသော အချိန်၌ဖြစ်၏။ ¹⁴ငါ၏ဖျားနာခြင်းမှာ သင်တို့အတွက် ဝန်ထုပ်ပင်ဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း သင်တို့သည် ငါ့အား မုန်းတီးကြောင်းကို မထင်ရှားစေကြ။ သင်တို့သည် ငါ့ကို မပယ်ကြ။ ငါသည် ဘုရားသခင်ထံတော်မှ လာသောကောင်းကင်တမန်ကဲ့သို့ သင်တို့သည် ငါ့ကို ကြိုဆိုလက်ခံကြ၏။ သင်တို့သည် ငါ့ကို ယေဂူခရစ်ကဲ့သို့

လက်ခံကြ၏။ ¹⁵သင်တို့သည် အလွန်ဝမ်းမြောက်ခြင်းရှိကြ၏။ ထိုဝမ်းမြောက်ခြင်းသည် ယခုတွင် အဘယ်မှာရှိသနည်း။ ငါ့အား ကူညီရန် ဖြစ်နိုင်ဖွယ်သော မည်သည့်အရာကို မဆို ပြုကြရန် သင်တို့အလို ရှိကြသည်ကို ငါ့အောက်မေ့လျက်ရှိ၏။ ဖြစ်နိုင်မည်ဆိုလျှင်၊ သင်တို့၏ မျက်လုံးများကိုပင် ထုတ်ပစ်၍ ငါ့ကို ပေးလှူရန် သင်တို့အလိုရှိခဲ့ကြ၏။ ¹⁶ငါသည် သင်တို့အား သမ္မာတရားကို ဟောပြောသောကြောင့် ယခုတွင် ငါသည် သင်တို့၏ရန်သူဖြစ်သလော။

¹⁷ထိုသူတို့သည် သင်တို့ကို သွေးဆောင်ရန် အလွန်ကြိုးစားကြ၏။ သို့သော်လည်း၊ ဤအရာသည် သင်တို့အတွက်မကောင်း။ သင်တို့သည် ငါတို့ကို ဆန့်ကျင်၍ လွဲသွားကြရန်၊ သူတို့သည် သင်တို့အား နားချ၍ တိုက်တွန်းရန် အလိုရှိကြ၏။ သင်တို့သည် သူတို့နောက်ကိုသာ လိုက်၍ အခြားအဘယ်နောက်ကိုမျှ သင်တို့မလိုက်ရန် သူတို့သည် အလိုရှိကြ၏။ ¹⁸သင်တို့အထံ၌ လူတို့ကို စိတ်အာရုံစူးစိုက်ခြင်းသည် ကောင်းသောအရာဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း သူတို့၏ ရည်ရွယ်ချက် ကောင်းမွန်မှသာလျှင်ဖြစ်၏။ ဤအရာသည် အစဉ်အမြဲမှန်ကန်၏။ ငါသည် သင်တို့နှင့်အတူရှိနေစဉ်အခါနှင့် ငါသည် အဝေး၌ ရှိနေသောအခါ၌လည်း ထိုအရာသည် မှန်ကန်၏။ ¹⁹ငါ့သားတို့၊ သားဖွားခြင်းဝေဒနာကဲ့သို့ ငါသည်လည်း သင်တို့အတွက် နာကျင်သော ဝေဒနာကိုခံစားရ၏။ သင်တို့သည် ခရစ်တော်ကဲ့သို့ ဖြစ်မလာမှီတိုင်အောင် ဤဝေဒနာကို ငါခံစားရဦးမည်ဖြစ်၏။ ²⁰ယခုတွင် ငါသည် သင်တို့နှင့် အတူနေဖို့ရန် အလိုရှိ၏။ ထိုအခါ ငါသည် သင်တို့ထံသို့ စကားပြောသောနည်းလမ်းကို ပြောင်းလဲနိုင်မည်။ ယခုတွင် သင်တို့အကြောင်းကို အဘယ်သို့ပြုရမည်အကြောင်း ငါမသိ။

ဟာဂရနှင့် စာရာတို့၏ပုံသက်သေ

²¹သင်တို့တွင် အချို့သောသူတို့သည် မောရှေ၏ပညတ်တရားအောက်၌ နေရန်အလို ရှိကြသေး၏။ ငါ့အား ပြောကြလော့။ ပညတ်

တရားသည် အဘယ်သို့ မိန့်တော်မူသည်ကို သင်တို့သိသလော။ ²²အာဗြဟံ၌ သားနှစ်ယောက်ရှိသည်ဟု သမ္မာကျမ်းစာ၌ ဆိုထား၏။ တစ်ယောက်သောသား၏အမိသည် ကျွန်မဖြစ်၏။ အခြားတစ်ယောက်သောသား၏အမိသည် လွတ်လပ်သောမိန်းမဖြစ်၏။ ²³ကျွန်မနှင့်ရသော အာဗြဟံ၏သားသည် သာမန်ထုံးစံဖြစ်သော ဇာတိပကတိအားဖြင့် ဖွားသောသားဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း၊ ကျွန်မမဟုတ်သောမိန်းမ၏သားသည် ဂတိတော်အားဖြင့် ဖွားသောသားဖြစ်၏။

²⁴ဤဖြစ်ရပ်မှန်သည် ပို၍နက်နဲသောအဓိပ္ပါယ်ရှိ၏။ ထိုမိန်းမနှစ်ဦးတို့မှာ ဘုရားသခင်နှင့် လူတို့ကြားမှာ ပြုတော်မူသောသဘောတူညီချက်နှစ်ခုကိုသို့ဖြစ်၏။ တစ်ခုသောသဘောတူညီချက်မှာ ဘုရားသခင်သည် သိနာတောင်ပေါ်၌ ပြုတော်မူသောပညတ်တရားဖြစ်၏။ ဤသဘောတူညီချက်အောက်၌ ရှိသောသူတို့သည် ကျွန်များကဲ့သို့ ဖြစ်ကြ၏။ ဟာဂရအမည်ရှိသောမိခင်သည် ထိုသဘောတူညီချက်ကဲ့သို့ဖြစ်၏။ ²⁵ထို့ကြောင့် ဟာဂရသည် အာရပ်ပြည်၌ရှိသောသိနာတောင်ကဲ့သို့ဖြစ်၏။ သူမသည် လောကနှင့် ဆိုင်သောယေရုရှလင်မြို့ကဲ့သို့ဖြစ်၏။ ဤမြို့သည် ကျွန်ခံရသောမြို့ဖြစ်၏။ ထိုမြို့၏လူအားလုံးတို့သည်လည်း ပညတ်တရား၌ ကျွန်များဖြစ်ကြ၏။ ²⁶သို့သော်လည်း၊ ကောင်းကင်ဘုံနှင့်ဆိုင်သော ယေရုရှလင်မြို့သည် အထက်အရပ်၌ရှိ၍ ကျွန်မမဟုတ်သောမိန်းမနှင့် တူ၏။ ဤမိန်းမသည် ငါတို့၏မိခင်ဖြစ်၏။ ²⁷သမ္မာကျမ်းစာ၌ ရေးထားသည်မှာ

“သားမဖွားသောအမြဲမ၊ ဝမ်းမြောက်လော့၊ သင်သည် တစ်ကြိမ်တစ် ခါမျှ မွေးဖွားခြင်းကိုမပေး။ မွေးဖွားခြင်းဝေဒနာကို တစ်ကြိမ်တစ်ခါမျှ မခံစားရသေးသောသင်သည်ဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့်ကြွေးကြော်၍ အော်ဟစ်လော့။ လင်ယောက်ျားက စွန့်ထားသောမိန်းမသည် လင်ယောက်ျား ရှိသောမိန်းမထက်သာ၍

များသောသားသမီးများကို မွေးဖွားလိမ့်မည်။”

ဟောရှာယ၊ 54:1

²⁸⁻²⁹အာဗြဟံ၏တစ်ယောက်သောသားမှာ သာမန်ထုံးစံဖြစ်သော ဇာတိပကတိအားဖြင့် မွေးဖွား၏။ အာဗြဟံ၏အခြားသောသားသည် သန်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်တန်ခိုးအားဖြင့် မွေးဖွားတော်မူ၏။ ငါ၏ညီအစ်ကိုမောင်နှမ များတို့ သင်တို့သည်လည်း ကြွဇောက်ကဲ့သို့ ဂတိတော်နှင့်စပ်ဆိုင်သောသားသမီးများ ဖြစ်ကြ၏။ သာမန်ထုံးစံအားဖြင့် မွေးဖွားသောသားသည် အခြားသောသားထက်ကို ညှဉ်းဆဲ၏။ ထိုနည်းတူ ယနေ့၌လည်းဖြစ်၏။ ³⁰သို့သော်လည်း၊ သမ္မာကျမ်းစာ၌ အဘယ်သို့ဆိုထားသနည်း။ “ကျွန်မနှင့်သူ၏သားကို နှင်ထုတ်လော့။ ကျွန်မမဟုတ်သောမိန်းမ၏သားသည် သူ့ဖခင်၌ ရှိသမျှသောအရာအလုံးစုံတို့ကို အမွေခံရလိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း၊ ကျွန် မနှင့်ရသောသားသည် အဘယ်အရာတစ်စုံ တစ်ခုကိုမျှ အမွေမခံရ။”* ³¹ထို့ကြောင့် ငါ၏ညီအစ်ကိုမောင်နှမများတို့၊ ငါတို့သည် ကျွန်မအားဖြင့် မွေးသောသားသမီးများမဟုတ်။ ငါတို့သည် ကျွန်မမဟုတ်သောမိန်းမအားဖြင့် မွေးသောသားသမီးများဖြစ်ကြ၏။

သင်တို့၏လွတ်လပ်ခြင်းကိုထိန်းသိမ်းလော့

5 ယခုတွင် ငါတို့သည် လွတ်လပ်ကြ၏။ ခရစ်တော်သည် ငါတို့ကို လွတ်မြောက်စေ၏။ တစ်ဖန် ပြောင်းလဲ၍ ပညတ်တရား၏ကျွန်ခံရန် နောက်ပြန်မဆုတ်ကြနှင့်။ ²နားထောင်ကြလော့။ ငါသည် ပေါလုဖြစ်၏။ သင်တို့သည် အရေးများလှီးခြင်းကိုခံလျှင် ခရစ်တော်သည် သင်တို့အတွက် မည်သည့်အကျိုးကိုမျှမပေး။ ³တစ်ဖန်၊ ငါသည် လူတိုင်းကို သတိပေး၏။ သင်တို့သည် ကိုယ်ကိုကိုယ် အရေးများလှီးခြင်းနောက်သို့ လိုက်ကြလျှင် သင်တို့သည် မောရှေ၏ ပညတ်တရားအားလုံးတို့ကို လိုက်လျှောက်ရ

“ကျွန်မနှင့်သူ၏သား ... အမွေမခံရ” ကမ္ဘာ 21:10

မည်။ ⁴သင်တို့သည် ပညတ်တရားအားဖြင့် ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ရန် ကြိုးစားကြလျှင် သင်တို့သည် ခရစ် တော်နှင့် မိမိကိုယ်ကို ကင်းကွာစေ၍၊ ဘုရား သခင်၏ကျေးဇူးတော်ကို ဆုံးရှုံးပြီ။ ⁵ငါသည် ဤ အရာကို ပြောဆိုရမည့်အကြောင်းမှာ ဘုရား သခင်ရှေ့တော်၌ ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်မည် ဟု ငါတို့၏မျှော်လင့်ခြင်းသည် ယုံကြည်ခြင်း အားဖြင့်ဖြစ်၏။ ငါတို့သည် ထိုမျှော်လင့်ခြင်း ကို ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် စောင့်လျက်နေကြ ၏။ ⁶လူတစ်ယောက်သည် ခရစ်တော်ယေရှု၌ ရှိလျှင်၊ ထိုသူသည် အရေဖျားလှီးခြင်းကိုခံ သည်ဖြစ်စေ၊ မခံသည်ဖြစ်စေ အရေးကြီးသော အရာမဟုတ်။ အရေးကြီးသောအရာမှာ ချစ် ခြင်းမေတ္တာအားဖြင့် လုပ်ဆောင်သောယုံကြည် ခြင်းဖြစ်၏။

⁷သင်တို့သည် ပြေးပွဲ၌ ကောင်းမွန်စွာ ပြေး ကြ၏။ သင်တို့သည် သမ္မာတရားကို နားထောင် ကြ၏။ စစ်မှန်သောလမ်းမှ ထွက်ပြေးရန် အ ဘယ်သူသည် သင်တို့ကို သွေးဆောင်သနည်း။ ⁸ထိုဖြားယောင်းသွေးဆောင်ခြင်းသည် သင်တို့ ကို ရွေးကောက်တော်မူသောဘုရားသခင်ထံ မှ လာသည်မဟုတ်။ ⁹သတိပြုကြလော့။ “အ နည်းငယ်သောတဆေးသည် မုန့်စိမ်းတစ်ပုံလုံး ကိုဖောင်းကြွစေတတ်၏။” ¹⁰သင်တို့သည် ငါနှင့် သဘောတူလိမ့်မည်ဟု ငါသည် သခင်ဘုရား၌ ယုံကြည်ကိုးစားပါ၏။ အဘယ်သူမဆို သင်တို့ကို စိတ်ရှုပ်ထွေးစေခြင်းငှါ ကြိုးစားသောသူသည် အပြစ်ဒဏ်စီရင်ခြင်းကို ခံရလိမ့်မည်။

¹¹ငါ၏ညီအစ်ကိုမောင်နှမများတို့၊ လူတို့ သည် အရေဖျားလှီးခြင်းကို ခံရမည်အကြောင်း ငါသည် ဟောပြောခြင်းမရှိ။ ငါသည် အရေဖျား လှီးခြင်းကို ဟောပြောနေသေးလျှင်၊ ငါသည် အ ဘယ်ကြောင့် ညှဉ်းဆဲခြင်းကို ခံရမည်နည်း။ အ ရေဖျားလှီးခြင်းကို ခံရမည်အကြောင်း ငါသည် ဟောပြောသေးလျှင် ငါဟောပြောသောလက် ဝါးကပ်တိုင်တော်အကြောင်းသည် ထိမိ၍ လဲစ ရာအကြောင်း ပယ်ရှင်းလျက်ရှိလိမ့်မည်။ ¹²သင်

တို့ကို စိတ်ရှုပ်ထွေးစေခြင်းငှါ ကြိုးစားသောသူ တို့သည် ကိုယ်ကိုပယ်ရှားနှင်ထုတ်ခြင်းငှါ ငါအ လိုရှိ၏။

¹³ငါ၏ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ ဘုရားသခင် သည်သင်တို့ကို လွှတ်ခြင်းအခွင့်ရှိစေခြင်းငှါ ခေါ် တော်မူ၏။ သို့သော်လည်း၊ အပြစ်များသော သင်တို့၏ဇာတိပကတိကို ကျေနပ်စေသောအ ရာများကိုပြုရန် သင်တို့၏လွှတ်ခြင်းအခွင့်ကို မသုံးကြနှင့်။ သို့သော်လည်း၊ အချင်းချင်းတစ် ယောက်ကိုတစ်ယောက် ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့်အ မှုကို ဆောင်ရွက်ကြလော့။ ¹⁴“ကိုယ်ကိုယ် ချစ်သည်နည်းတူ အခြားသောသူတို့ကိုလည်း ချစ်လော့”* ဟူသောပညတ်တစ်ပါးတည်း၌ ပညတ်တရားရှိသမျှတို့ကို ပေါင်းစည်းထား တော်မူ၏။ ¹⁵သင်တို့သည် အချင်းချင်းတစ် ယောက်ကိုတစ်ယောက် ဆက်လက်ထိခိုက်နာ ကျင်စေ၍ အချင်းချင်းတို့ကို အပိုင်းပိုင်းဖြစ် အောင် ကွဲနေကြလျှင် သင်တို့သည်အချင်းချင်း တစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက်လုံးလုံးလျားလျား ပျက်စီးစေကြလိမ့်မည်အကြောင်း သတိပြုကြ လော့။

ဝိညာဉ်ပကတိနှင့်ဇာတိပကတိ

¹⁶ထို့ကြောင့် သင်တို့အား ငါပြောဆိုသည် မှာ၊ ဝိညာဉ်တော်ကို နာခံခြင်းဖြင့်အသက် ရှင်ကြလော့။ သို့ဖြစ်လျှင် သင်တို့၏ဇာတိပက တိအလိုသို့ မလိုက်ဘဲနေကြလိမ့်မည်။ ¹⁷ငါတို့ ၏ဇာတိပကတိအလိုများသည် ဝိညာဉ်တော် အား ဆန့်ကျင်၏။ ဝိညာဉ်တော်သည်လည်း ငါတို့၏ဇာတိပကတိအလိုနှင့် ဆန့်ကျင်ဘက်ဖြစ် သောအရာများကို အလိုရှိ၏။ ဤကွဲပြားခြား နားသောအရာနှစ်ခုတို့သည် တစ်ပါးနှင့်တစ်ပါး ဆန့်ကျင်ဘက်ဖြစ်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့ သည် အမှန်ပြုလိုသောအရာများတို့ကို သင်တို့ မပြုကြ။ ¹⁸သို့သော်လည်း သင်တို့သည်ဝိညာဉ် တော်၏လမ်းပြဦးဆောင်မှုကိုခံယူလျှင် သင်တို့ သည် ပညတ်တရားအောက်၌မရှိကြ။

“ကိုယ်ကိုယ် ... ချစ်လော့” ဝတ်ပြု 19:18

¹⁹ ငါတို့၏ဇာတိပကတိပြုသော မှားယွင်းသည့်အရာများမှာ ထင်ရှားလျက်ရှိ၏။ သူ့မယားကို ပြစ်မှားခြင်း၊ မစင်ကြယ်ခြင်း၊ ရှက်ဖွယ်ကောင်းသောအရာများကို ပြုလုပ်ခြင်း၊ ²⁰ ရုပ်တုတို့ကို ကိုးကွယ်ခြင်း၊ ပြုစားခြင်းအမှုကို ပြုခြင်း၊ မုန်းတီးခြင်း၊ ရန်ဖြစ်ခြင်း၊ မနာလိုခြင်း၊ အမျက်ထွက်ခြင်း၊ အတ္တလွန်ကဲခြင်း၊ အချင်းချင်းတစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် အမျက်ဒေါသထွက်အောင်ပြုခြင်း၊ သင်းခွဲခြင်း၊ ²¹ မနာလိုဝန်တို့မှုရှိခြင်း၊ ယစ်မျိုးကို သောက်ကြူးခြင်း၊ ရိုင်းစိုင်း၍ အလွန်အကျွံပွဲလုပ်ခြင်းနှင့် ဤအရာနှင့်တူသောအခြားအရာများတို့ကို ပြုခြင်းဖြစ်၏။ ငါသည် သင်တို့ကို အထက်က သတိပေးခဲ့သည်နည်းတူ ယခုလည်း သင်တို့ကို ငါသတိပေး၏။ ထိုသို့ပြုသောသူတို့သည် ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်ထဲ၌ ဝင်ရလိမ့်မည်မဟုတ်။ ²² သို့သော်လည်း၊ ဝိညာဉ်တော်သည် ချစ်ခြင်း၊ ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ငြိမ်သက်ခြင်း၊ စိတ်ရှည်ခြင်း၊ ကျေးဇူးပြုခြင်း၊ ကောင်းမြတ်ခြင်း၊ သစ္စာစောင့်ခြင်း၊

²³ နူးညံ့သိမ်မွေ့ခြင်း၊ စိတ်ထိန်းချုပ်နိုင်ခြင်းတို့ကို ပေးတော်မူ၏။ ဤအရာများတို့သည် မှားယွင်းသည်ဟု ပြောဆိုသောပညတ်တရားအလျဉ်းမရှိ။ ²⁴ ခရစ်တော်ယေရှုနှင့် စပ်ဆိုင်သောသူတို့သည် မိမိတို့ဇာတိပကတိစိတ်များနှင့်အလိုဆန္ဒများကို လက်ဝါးကားတိုင်ပေါ်၌ ရိုက်ထားကြပြီးဖြစ်၏။ သူတို့သည် မိမိတို့ဇာတိဟောင်း၏တပ်မက်သောအတ္တစိတ်နှင့် သူတို့ပြုရန် အလိုဆန္ဒရှိသည့် ဆိုးသောအရာများကို လည်း လက်လွှတ်ကြပြီးဖြစ်၏။ ²⁵ ငါတို့၏အသစ်သောအသက်တာကို ဝိညာဉ်တော်မှ ငါတို့ခံရကြ၏။ ထို့ကြောင့် ငါတို့သည် ဝိညာဉ်တော်၏အလိုကို နာခံလိုက်လျှောက်ရမည်။ ²⁶ ငါတို့သည် မာနမထောင်လွှားရ။ ငါတို့သည် အချင်းချင်းတစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် စိုးရိမ်ပူပန်ခြင်းရှိစေခြင်းငှါ မပြုရ။ ငါတို့သည် အချင်းချင်းတစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် မနာလိုခြင်းမရှိရ။

အချင်းချင်း တစ်ယောက်ကို တစ်ယောက် ကူညီကြလော့

6 ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ သင်တို့တွင် တစ်ယောက်သောသူသည် မှားယွင်းသောအရာတစ်စုံတစ်ခုကိုပြုမိလျှင် သင်တို့တွင် ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူးကိုခံရသောသူတို့သည် ထိုပြစ်မှားသောသူထံသို့ သွားရမည်။ ထိုသူသည် တစ်ဖန်ဖြောင့်မတ်လာစေခြင်းငှါ သင်တို့သည် ကူညီရမည်။ သင်တို့သည် ဤအရာကို နူးညံ့သိမ်မွေ့စွာ ပြုရကြမည်။ သို့သော်လည်း သင်တို့ကိုယ်တိုင် အပြစ်သွေးဆောင်ခြင်းသို့ ရောက်နိုင်သည်ကို သတိပြုရမည်။ ² သင်တို့၏စိုးရိမ်ပူပန်ခြင်းအမှုများ၌ အချင်းချင်းတစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် ကူညီကြလော့။ သင်တို့သည် ထိုအရာကို ပြုသောအခါ၊ ခရစ်တော်၏ပညတ်တရားကို အမှန်စင်စစ် နားထောင်ကြ၏။ ³ လူတစ်ယောက်သည် အမှန်စင်စစ် သူသည် အရေးမကြီး၊ ဘာမျှမဟုတ်သောအချိန်၌ သူသည် အရေးကြီးသောသူဖြစ်သည်ဟု ထင်မှတ်တတ်၏။ သူသည် ကိုယ်ကိုကိုယ် လိမ်ညာလှည့်ဖြားသောသူသာ ဖြစ်၏။ ⁴ လူတစ်ယောက်သည် ကိုယ်ကိုကိုယ် အခြားသောသူတို့နှင့် နှိုင်းယှဉ်ခြင်းမပြုရ။ လူတိုင်းသည် မိမိတို့ပြုမှုသောအရာများအားဖြင့် ကိုယ်ကိုကိုယ် တရားစီရင်ရလိမ့်မည်။ ထိုနောက် သူသည် အဘယ်သို့ ပြုသည်ဟူသော အရာအပေါ်၌ ကိုယ်ကိုကိုယ် ဝါကြွားနိုင်မည် ဖြစ်၏။ ⁵ လူအသီးသီးတို့သည် မိမိတို့တာဝန်ဝတ္တရားကိုခံယူကြရမည်။

⁶ ဘုရားသခင်၏ သွန်သင်တော်မူခြင်းကို သင် ယူနေသောလူတစ်ယောက်သည် သူ၌ရှိသောကောင်းသောအရာရှိသမျှတို့ကို မိမိဆရာနှင့်ဝေမျှရမည်။

အသက်သည် လယ်၌စိုက်သော မျိုးစေ့နှင့်တူ၏

⁷ အလွဲမယူကြနှင့်။ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို လိမ်ညာလှည့်ဖြားခြင်းမပြုနိုင်။ လူတို့သည် မိမိတို့စိုက်သည့်အတိုင်း ရိတ်ရ၏။ ⁸ လူ

တစ်ယောက်သည် မိမိဘေးတိပကတိကိုသာ ကျေနပ်စေခြင်းငှါ စိုက်လျှင်၊ သူသည် ထာဝရသေခြင်းသို့ပို့ဆောင်ခြင်းခံရလိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း လူတစ်ယောက်သည် ဝိညာဉ်အားကျေနပ်စေခြင်းငှါ စိုက်လျှင်သူသည် ဝိညာဉ်တော်ထံမှ ထာဝရအသက်ကိုရလိမ့်မည်။ ⁹ ငါတို့သည် ကောင်းသောအမှုကို ပြုရာတွင် မောပန်းခြင်း သို့မရောက်ရ။ ငါတို့သည် လက်မလျှော့လျှင် အချိန်ကာလရောက်သောအခါ ရိတ်သိမ်းခြင်း၌ ထာဝရအသက်ကို ခံရကြလိမ့်မည်။ ¹⁰ ငါတို့သည် အဘယ်အချိန်အခါ၌ မဆိုအခွင့်အရေးရသောအခါတိုင်း လူတို့ထံသို့ ကောင်းသောအရာကို ပြုကြရမည်။ ငါတို့သည် အဘယ်သူကို မဆိုကောင်းသောအမှုကို ပြုရန် အခွင့်အလမ်း သာသောအခါ၊ လူတို့ထံသို့ ကောင်းသောအရာကို ပြုကြမည်။ သို့သော်လည်း၊ ငါတို့သည် ယုံကြည်သူတို့၏အိမ်သူအိမ်သား၌ရှိသောသူတို့အားအထူးအာရုံပြုဂရုစိုက်ခြင်းကိုပေးရပါမည်။

ဝေါလုသည် သူ၏စာကို နိဂုံးချုပ်ခြင်း

¹¹ ငါသည် ဤအရာကို ကိုယ်တိုင်ရေး၏။ အဘယ်မျှလောက်ကြီးသောစာကို ငါအသုံးပြုသည်ကို ဆင်ခြင်ကြလော့။ ¹² အချို့သောသူတို့သည် သင်တို့ကို အရေးယူလှီးခြင်းကိုခံကြရန် အနိုင်အထက်ပြုကြ၏။ အခြားသောသူတို့သည် သူတို့ကို လက်ခံကြလိမ့်မည်အကြောင်း ဤအရာများကို သူတို့ပြုကြ၏။ သူတို့သည် ခရစ်တော်အဖော်လက်ဝါးကားတိုင်ကိုသာ လိုက်လျှောက်လျှင်၊ သူတို့သည် ညှဉ်းဆဲခြင်းကိုခံရ ကြလိမ့်မည်အကြောင်းကို ကြောက်ရွံ့လျှက် ရှိကြ၏။ ¹³ အရေးယူလှီးခြင်းကိုခံသော ထိုသူတို့သည်

မိမိတို့ကိုယ်တိုင်လည်း ပညတ်တရားကို နားထောင် ခြင်းမရှိကြ။ သို့သော်လည်း၊ သူတို့သည် သင်တို့အား အရေးယူလှီးခြင်းကိုခံရန် အလိုရှိကြ၏။ ထို့နောက် သူတို့သည် သင်တို့ကိုယ်ခန္ဓာအပေါ်၌ အဘယ်သို့ ပြုကြသည် အကြောင်းအားဖြင့် ဝါကြွားနိုင်ကြမည်။ ¹⁴ ထိုကဲ့သို့သောအကြောင်းအရာများ၌ ငါသည် ဝါကြွားခြင်းအလျှင်းမရှိ။ ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်၏လက်ဝါး ကပ်တိုင်တရားတော်သည်သာ လျှင် ငါဝါကြွား စရာအကြောင်းဖြစ်၏။ လက်ဝါးကပ်တိုင်ပေါ်၌ ယေရှု၏အသေခံတော်မူခြင်းအားဖြင့် ဤလောကသည် ငါ၌အသေဖြစ်၏။ * ငါသည်လည်း ဤလောက၌ အသေဖြစ်၏။ ¹⁵ လူတစ်ယောက်သည် အရေးယူလှီးခြင်းကို ခံသည် သို့မဟုတ် အရေးယူလှီးခြင်းကိုမခံသည်မှာ အရေးကြီးသောအရာမဟုတ်။ ဘုရားသခင်ပြုပြင်တော်မူသော လူသစ်ဖြစ်ခြင်းသည် အရေးကြီးသောအရာဖြစ်၏။ ¹⁶ ဤနည်းဥပဒေအတိုင်း ကျင့်သောသူရှိသမျှ အပေါ်၌၎င်း၊ ဘုရားသခင်၏လူတို့အပေါ်၌၎င်း ငြိမ်သက်ခြင်း နှင့်သနားခြင်းကရူ ကာတော်သက်ရောက်ပါစေသော။

¹⁷ ထို့ကြောင့် ငါ့အားစိုးရိမ်ပူပန်ခြင်းအမှုကို ထပ်၍ မပြုကြနှင့်။ ငါ၏ကိုယ်ခန္ဓာ၌ ဒဏ်ချက်ရာအမာရွတ်များရှိ၏။ ဤဒဏ်ချက်ရာ အမာရွတ်များအားဖြင့် ငါသည် ယေရှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည်ကို ထင်ရှားစေ၏။

¹⁸ ငါ၏ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်၏ကျေးဇူးတော်သည် သင်တို့၏စိတ်ဝိညာဉ်များနှင့်အတူရှိစေခြင်းငှါ ငါဆုတောင်း၏။ အာမင်။

သေခြင်း မူရင်းအဓိပ္ပါယ်မှာ ကားတိုင်တင်၍ တွက်ဖျက်ခြင်းခံရခြင်း

License Agreement for Bible Texts

World Bible Translation Center

Last Updated: September 21, 2006

Copyright © 2006 by World Bible Translation Center

All rights reserved.

These Scriptures:

- Are copyrighted by World Bible Translation Center.
- Are not public domain.
- May not be altered or modified in any form.
- May not be sold or offered for sale in any form.
- May not be used for commercial purposes (including, but not limited to, use in advertising or Web banners used for the purpose of selling online ad space).
- May be distributed without modification in electronic form for non-commercial use. However, they may not be hosted on any kind of server (including a Web or ftp server) without written permission. A copy of this license (without modification) must also be included.
- May be quoted for any purpose, up to 1,000 verses, without written permission. However, the extent of quotation must not comprise a complete book nor should it amount to more than 50% of the work in which it is quoted. A copyright notice must appear on the title or copyright page using this pattern: "Taken from the HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™ © 2006 by World Bible Translation Center, Inc. and used by permission." If the text quoted is from one of WBTC's non-English versions, the printed title of the actual text quoted will be substituted for "HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™." The copyright notice must appear in English or be translated into another language. When quotations from WBTC's text are used in non-saleable media, such as church bulletins, orders of service, posters, transparencies or similar media, a complete copyright notice is not required, but the initials of the version (such as "ERV" for the Easy-to-Read Version™ in English) must appear at the end of each quotation.

Any use of these Scriptures other than those listed above is prohibited. For additional rights and permission for usage, such as the use of WBTC's text on a Web site, or for clarification of any of the above, please contact World Bible Translation Center in writing or by email at distribution@wbtc.com.

World Bible Translation Center

P.O. Box 820648

Fort Worth, Texas 76182, USA

Telephone: 1-817-595-1664

Toll-Free in US: 1-888-54-BIBLE

E-mail: info@wbtc.com

WBTC's web site – World Bible Translation Center's web site: <http://www.wbtc.org>

Order online – To order a copy of our texts online, go to: <http://www.wbtc.org>

Current license agreement – This license is subject to change without notice. The current license can be found at: <http://www.wbtc.org/downloads/biblelicense.htm>

Trouble viewing this file – If the text in this document does not display correctly, use Adobe Acrobat Reader 5.0 or higher. Download Adobe Acrobat Reader from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/readstep2.html>

Viewing Chinese or Korean PDFs – To view the Chinese or Korean PDFs, it may be necessary to download the Chinese Simplified or Korean font pack from Adobe. Download the font packs from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/acrrasianfontpack.html>